
Voorzitter: Bukman

Tegenwoordig zijn 117 leden, te
weten:

Adelmund, Aiking-van Wageningen,
Apostolou, Van Ardenne-van der
Hoeven, Augusteijn-Esser, Beinema,
Van den Berg, Biesheuvel, Blauw,
Van Boxtel, Bukman, M.M. van der
Burg, V.A.M. van der Burg, Van de
Camp, Cherribi, De Cloe, Cornielje,
Crone, Dankers, Van Dijke, Dijksma,
Dijksman, Dittrich, Van den Doel,
Doelman-Pel, Essers, Feenstra,
Fermina, Gabor, Van Gelder, Van
Gijzel, Giskes, De Haan, Van
Heemskerck Pillis-Duvekot, Van
Heemst, Van der Heijden, Hendriks,
Hillen, Hoekema, Van der Hoeven,
Van Hoof, Hoogervorst, Huys,
Janmaat, Jeekel, De Jong, Jorritsma-
van Oosten, Kalsbeek-Jasperse,
H.G.J. Kamp, M.M.H. Kamp, Keur,
Klein Molekamp, Koekkoek, De
Koning, Korthals, Lambrechts,
Lansink, Leers, Liemburg, Van der
Linden, Marijnissen, Mateman, R.A.
Meijer, Middel, Van Middelkoop,
Mulder-van Dam, Van Nieuwen-
hoven, Nijpels-Hezemans, Noorman-
den Uyl, Oedayraj Singh Varma,
Oudkerk, Van Oven, Passtoors,
Poppe, Rabbae, Rehwinkel, Reitsma,
Remkes, Van ’t Riet, Rijpstra,
Roethof, Van Rooy, Rosenmöller,
Rouvoet, Scheltema-de Nie, Schutte,
Sipkes, Smits, Stellingwerf, Van der
Stoel, Swildens-Rozendaal, Terpstra,
Van Traa, Valk, Ter Veer, Te Veldhuis,
Verbugt, Verhagen, Verkerk,
Versnel-Schmitz, Verspaget,
Visser-van Doorn, Vliegenthart, Van
der Vlies, Van Vliet, H. Vos, M.B. Vos,
Voûte-Droste, J.M. de Vries, Wallage,
Van Walsem, Weisglas, Witteveen-
Hevinga, Ybema, Van Zijl, Zijlstra en
Van Zuijlen,

en de heer Dijkstal, vice-minister-
president, minister van Binnenlandse
Zaken, mevrouw Jorritsma-Lebbink,
minister van Verkeer en Waterstaat,
en de heer Van Aartsen, minister van
Landbouw, Natuurbeheer en Visserij.
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De voorzitter: Ik deel aan de Kamer
mede, dat zijn ingekomen berichten
van verhindering van de leden:

Soutendijk-van Appeldoorn en
Hofstra, wegens bezigheden elders;

Swildens-Rozendaal en Van
Nieuwenhoven, wegens bezigheden
elders, alleen voor de avond-
vergadering;

Crone, wegens bezigheden elders,
alleen voor de middag- en avond-
vergadering;

Lilipaly, wegens verblijf buitenslands.

Deze berichten worden voor
kennisgeving aangenomen.

Aan de orde is het debat naar
aanleiding van een algemeen overleg
van 4 juni 1997 over de herstructu-
rering van de tuinbouw.
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Mevrouw Augusteijn-Esser (D66):
Voorzitter! In twee sessies hebben
wij in algemene overleggen
uitgebreid gepraat over de 300 mln.
voor de herstructurering voor de
glastuinbouw en over de wijze
waarop dit bedrag besteed moet
worden. Inmiddels is per brief van 11
juni jl. ook nog een mededeling
gekomen van de minister over de
vragen van de heer Huys over

eventuele fiscale regelingen om te
kunnen komen tot verplaatsing.
Daarover wil ik het nu niet hebben,
maar wel over die 300 mln.
De fractie van D66 is van mening

dat wij moeten komen tot moderne,
goed geoutilleerde bedrijven, met
kansen op een goede positie in de
internationale markt voor de
glastuinbouw. Problemen zijn er
vooral in de tuinbouwgebieden in
het Westland en rond Aalsmeer.
Andere regio’s kunnen een bijdrage
leveren aan de oplossing van de
problemen in deze gebieden. Een
drieslag is mogelijk: vermindering
van de druk op het Westland en op
de gebieden rond Aalsmeer,
verbetering van de tuinbouw-
infrastructuur van de regio’s en van
de tuinbouwstructuur op zichzelf in
de regio’s alsmede de oprichting van
moderne bedrijven die aan milieu-
eisen voldoen. De regio Noord-
Nederland heeft een plan ingediend
dat D66 wil honoreren in dat kader.
Daarom dien ik een motie in die door
collega Blauw is medeondertekend.

Motie

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

overwegende, dat het bieden van
goede vestigingsvoorwaarden elders
in Nederland, in combinatie met
herstructurering van de bestaande
glastuinbouwgebieden, de beste
mogelijkheden biedt om de
verplaatsing vanuit de Randstad naar
elders te bevorderen;

overwegende, dat het noorden reeds
een goed vestigingsklimaat biedt
voor nieuwe glastuinbouwbedrijven;
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